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Raadadviescommissie Welzijn 
(14589\.....) 

 
 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : dinsdag 19 juni 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), mevrouw P.M. Scheffers – van Vuuren (burgercommissielid  
    CDA), de heer C.F. van Wendel de Joode (raadslid VVD), de heer J.A.  
    Kapelle (burgercommissielid VVD), de heer G.J. van Weelden (raadslid  
    SGP), de heer J.H. Vink (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik  
    (raadslid PvdA), de heer J. Stern (burgercommissielid PvdA), de heer F.A.  
    Beukers (raadslid LB), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid  
    VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer ing. H.A. Verwoert  
    (wethouder) en de heer A.J. van Hedel (burgemeester). 
Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw M.J. van de Logt (burger- 
    commissielid GBN) en de heer B. Koolhaas (burgercommissielid LB). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

Er is bericht van verhindering ontvangen van de heer Verseijl (CDA), mevrouw 
Van de Logt (GBN) en de heer Koolhaas (LB). Mevrouw Challik (PvdA) komt iets 
later. 

2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 
3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Presentaties 
4.1 GGD-Rivierenland: mevrouw M. Moerman geeft een toelichting op de resultaten 

van de GGD-gezondheidsonderzoeken onder jongeren en ouderen 
 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt hoe het verschil verklaard kan worden 

tussen 9% spijbelen in Neerijnen uit de presentatie en de 7% spijbelen uit de cijfers 
van de Leerplichtambtenaar. 
Toezegging wethouder Verwoert: hij moet het antwoordt hierop schuldig blijven, 
maar zoekt dit uit en zal dit schriftelijk met de commissieleden communiceren. 
 
Toezegging wethouder Verwoert: hij zal Stichting Welzijn Neerijnen verzoeken 
om in het najaar nog een presentatie te komen houden, waarin verwerkt zal worden 
de activiteiten die ondernomen worden om iets aan de problematiek van de 
eenzaamheid onder ouderen te doen. 
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4.2 Stichting Welzijn Neerijnen: mevrouw F. Broeders geeft een toelichting op de 
tussenbalans m.b.t. de steunpunten vrijwilligerswerk en mantelzorg 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 8 mei 2012 (inclusief Lijst toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
6.1 Lijst ingekomen stukken 
Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- programmaraden Regio Rivierenland 
- commissieleden 

 Burgemeester Van Hedel deelt mede dat het college vandaag heeft besloten om 
de raad een gewijzigd voorstel ter besluitvorming voor te legen m.b.t. het aangaan 
van een Gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst Rivierenland (ODR). Dit 
n.a.v. het feit dat er in financiële zin overeenstemming is bereikt. Wel blijven de 
stemverhouding en de gevolgen bij uittreding nog punt van zorg. Hij meldt dit nu 
vast, ook al is het de portefeuille van de heer Koedam, omdat het vanmiddag 
tijdens het persgesprek ter sprake is gekomen en de commissieleden het daarom 
wellicht morgen in de krant zullen lezen. 
 
Wethouder Verwoert doet een aantal mededelingen: 

- hij heeft de raad- en commissieleden Welzijn vanmiddag nog een 
vertrouwelijke memo doen toekomen over de lopende fraudezaak WIZ. 
Graag houdt hij de inhoud ervan vertrouwelijk, maar als de raad- en/of 
commissieleden daaraan behoefte hebben is hij bereid om hierover in 
beslotenheid nadere informatie te verstrekken; 

- 3-Transities: door het Kunduz-akkoord zijn er onderdelen controversieel 
verklaard, wat grote veranderingen inhoudt t.o.v. de eerdere plannen. Voor 
zover nu bekend is de stand van zaken de volgende: 

WWNV controversieel; dit houdt in dat de WSW vooralsnog ongemoeid zal 
blijven, wat voor LANDER een tegenvaller is doordat zij al pro-actief was 
ingestoken op het komende gewijzigde beleid en op voorhand al 30 fte heeft 
wegbezuinigd. Ook de herstructureringsbijdrage is komen te vervallen, wat in het 
ergste geval ons een nadeel oplevert van € 190.000,=.  
Onderzoek Regionale sociale paragraaf gaat wel gewoon door, waarbij gemeld kan 
worden dat ook Culemborg zich heeft aangesloten en nu alleen Buren nog niet mee 
doet. 
Huishoudtoets is komen te vervallen. 
IQ-maatregel is komen te vervallen. 
AWBZ naar WMO is eveneens komen te vervallen. 
Jeugdzorg naar gemeenten gaat wel gewoon door, streefdatum 01-01-2015. 

- Aanbesteding huishoudelijke hulp: wordt regionaal aanbesteed. Hierin is 
ruimte voor de eigen inbreng door gemeenten. 

- Bibliotheek Rivierenland: eind van deze maand is er een vertrouwelijk 
bestuurlijk overleg gepland, waarin de stand van zaken wordt gemeld. 
Ook is in de tussentijd een brief ontvangen van de Raad van Toezicht, 
waarin te lezen staat de oplossing niet tot financiële verhoging zal leiden. 

- Regiotaxi: de kort gedingen die er waren tegen de aanbesteding zijn allen 
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door de rechtbank ongegrond verklaard. Dat betekent dat de aanbesteding 
een positief resultaat voor Neerijnen laat zien van € 30.000,=, zonder dat 
dit ten koste zal gaan van de kwaliteit 

7. Stukken ter bespreking 
7.1 Startnotitie “het dorpshuis in de gemeente Neerijnen” (2012-05-14380) 
 Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) geeft aan dat zij de benaming “startnotitie” 

niet van toepassing vindt op de nu voorliggende informatie. Het is meer een 
opsomming van de stand van zaken en ze maakt uit de informatie op dat het proces 
al lang van start is gegaan en gelezen de opgenomen planning dat die al bijna ten 
einde is. Ook heeft ze in de “startnotitie” gelezen dat er eind mei resultaten bekend 
zijn, want die worden in een concept-nota ergens in juni besproken met de 
dorpshuisbesturen. We zijn al op weg naar eind juni, wanneer krijgt de raad die 
resultaten te zien. 
De heer Van Tellingen (VT) sluit zich volledig aan bij het betoog van mevrouw 
Van Kuilenburg. Ook hij heeft zich verwonderd over de term “startnotitie”. Een 
startnotitie is bedoeld als zijnde het de start van een kaderstellend proces dat 
doorlopen gaat worden, waarbij de raad vooraf intensief betrokken wordt bij 
beleidsontwikkeling. Dus principieel de te stellen vraag neerleggen bij de raad. Hij 
maakt uit de notitie op dat het college al ruimschoots op weg is om het beleid voor 
te bereiden en de raad met deze notitie op de hoogte brengt van de vorderingen. Hij 
vindt dit een gemiste kans en je reinste nonsens op deze wijze. 
De heer Van Weelden (SGP) sluit zich eveneens aan bij de vorige sprekers. Heeft 
gelezen dat er 10 jaar geleden al subsidie aan de dorpshuizen is verstrekt en dat er 
zich al dorpshuisbesturen hebben gemeld voor een nieuwe subsidie, waar overigens 
afwijzend op is gereageerd. Dorpshuizen dienen middels de exploitatie 
zelfredzaam te zijn en over voldoende draagvlak bij de bevolking te beschikken. 
Dit laatste staat of valt met de dorpshuisbeheerder en het gevoerde beheer van het 
dorpshuisbestuur. Hij wenst niet mee te werken aan de ombouw van de 
bestemmingsreserve groot onderhoud naar een potje voor het verlenen van 
exploitatiesubsidies. 
Burgemeester Van Hedel antwoordt de commissie, dat er in aanloop naar deze 
notitie procedureel het een en ander mis is gelopen. We spreken daarom ook liever 
niet van een “startnotitie” maar van een discussiestuk. Uw raad en commissieleden 
kunnen de komende weken (vakantieperiode) dan ook benutten om voorstellen tot 
wijziging en/of aanvulling in te dienen en mogelijk, als we daar vanavond niet aan 
toe komen de vraagstelling uit de notitie te beantwoorden als fracties. De planning 
is er op gericht om dan na de zomervakantie de beleidsnota ter bespreking en 
vaststelling aan uw raad aan te bieden. Hij verzoekt de commissie om toestemming 
te verlenen aan de beleidsambtenaar, de heer Brouwer, voor het geven van een 
korte toelichting op de voorliggende notitie. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt hoe er gesproken kan worden over 
beleid, terwijl er nog niets in de commissie is gebracht ter bespreking. 
Burgemeester Van Hedel benadrukt dat het discussiestuk dat voor ligt bedoeld is 
ter voorbereiding van het beleid. 
De heer Van Tellingen (VT) merkt op dat het onderzoek is uitgevoerd, dat de 
resultaten daarvan bekend zijn en dat dit dus ook geen discussiestuk is maar een 
weergave van de stand van zaken tot op heden. Hij wenst meer duidelijkheid. 
De heer Brouwer (beleidsambtenaar SaZa) geeft een nadere toelichting op de 
inhoud van de “startnotitie” en het verder te volgen proces om te komen tot een 
nieuwe beleidsnota Dorpshuizen Neerijnen. 
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Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vraagt of er aan de dorpshuisbestuurders ook 
is gevraagd waarom sommige dorpshuizen vaak leeg staan. 
De heer Brouwer (beleidsambtenaar SaZa) antwoordt dat dit het geval is en dat 
er verschillen zichtbaar zijn in het gebruik. Hij verwacht dat het organiseren van 
meer activiteiten door de dorpshuisbesturen kan leiden tot een betere 
bezettingsgraad. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) merkt op dat de concurrentie voor dorpshuizen 
groot is, kijk alleen maar naar de activiteiten bij kerken en diverse verenigingen. 
De heer Vink (SGP) vraagt wat het bestaansrecht van een dorpshuis is, als zij zelf 
de exploitatie ervan niet rond kunnen krijgen.  
De heer Brouwer (beleidsambtenaar SaZa) vult aan dat het ook van de 
bevolking afhangt hoeveel zij over hebben voor hen eigen dorpshuis. 
De heer Kapelle (VVD) heeft nog een aantal vragen. Hoe realistisch is de 
opgenomen planning met de vakantieperiode voor de deur? Levert een enquête in 
de zomerperiode wel voldoende respons op en hoe representatief zijn de cijfers 
dan? Kleine kernen beleid heeft raakvlakken met dorpshuizen, wordt dit erbij 
betrokken? De aangedragen oplossingen in de presentatie komen die vanuit de 
bevolking of zijn die ingebracht door deskundigen? Neemt u de conclusies mee in 
de enquête? 
De heer Van Tellingen (VT) stelt nog een aanvullende vraag. Zijn er alleen 
contacten geweest met dorpshuisbestuurders of ook met gebruikers? 
De heer Van Wendel de Joode (VVD) heeft een procesmatige vraag. Als naar de 
planning gekeken wordt, hoe vliegen we dit dan aan? 
De heer Stern (PvdA) vraagt vooral ook onderzoek te doen naar de mogelijkheden 
tot optimalisering van het gebruik van dorpshuizen. Daardoor mag wat hem betreft 
het tijdstip van behandeling van de beleidsnota in de raad best later plaatsvinden. 
Burgemeester Van Hedel merkt op dat de commissie een grondige nota prefereert 
boven snelheid. 
De heer Brouwer (beleidsambtenaar SaZa) stelt dat de enquête de planning heeft 
verstoord. De enquête wordt huis-aan-huis verspreid zodat voldoende respons terug 
verwacht mag worden en daarmee de representativiteit hoog. Natuurlijk wordt een 
link gelegd met het Kleine Kernenbeleid en zullen de resultaten daarvan ook in 
deze nota worden gebruikt. De leden vormen het dorpshuisbestuur, waarmee 
tevens dus ook de gebruikers zijn geraadpleegd. Het overige particuliere gebruik is 
in de dorpshuizen zeer laag te noemen. 
De heer Stern (PvdA) wijst er nog maar eens op dat de dorpshuizen een functie 
hebben m.b.t. de leefbaarheid in de dorpen. Ze rendabel maken en instandhouding 
staat hij voor. 
De heer Kapelle (VVD) zegt nog geen antwoordt te hebben gekregen op de 
planning. Wellicht kun je er nog meer zaken bij betrekken, bijvoorbeeld 
ondersteuning aan dorpshuisbesturen bij het voeren van PR. 
Burgemeester Van Hedel antwoordt dat de planning alleen zal worden aangepast 
als dat nodig is. Natuurlijk kunnen er ook nog andere zaken bij betrokken worden, 
denk aan organiseren van een wekelijks spreekuur van de wijkagent van politie 
o.i.d. Ook wenst hij de commissie graag voldoende gelegenheid te geven om 
reacties op deze notitie aan te leveren. 
De heer Brouwer (beleidsambtenaar SaZa) zegt dat de planning in september 
nog te halen is. Wel is de planning afhankelijk van goede resultaten. Hij zal een 
Memo aan de raad- en commissieleden zenden als bij nader inzien de planning niet 
gehaald kan worden en de reden aangeven voor aanpassing. 
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8. Stukken ter advisering 
8.1 Voorstel tot instemming met de verdeling van de gelden Stichting Varik’s Belang 

voor het jaar 2012 (2012-05-12862) 
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 
9. Rondvraag 
 De heer Kapelle (VVD) vraagt naar een update over de ontwikkelingen m.b.t. de 

tennisvereniging Ophemert. 
Wethouder Verwoert antwoordt dat dit thuis hoort in de portefeuille van de heer 
Koedam. Daarom het verzoek terug om de vraag te stellen in een van de andere 
commissies deze week of de vraag schriftelijk in te dienen via de raadsgriffier. 
 
Mevrouw Scheffers (CDA) heeft een vraag over Iriszorg. Ze heeft gelezen in de 
krant over de inzet van “peabs”, Waar komen die vandaan en maken wij er ook 
gebruik van in Neerijnen? Heeft Neerijnen ze zelf ook en zo ja, hoeveel? Wie leidt 
ze op? 
Wethouder Verwoert antwoordt dat Iriszorg de jeugd zelf een opleiding aanbiedt 
en ze inzet op het preventief voorkomen van misgebruik van middelen. 
Mevrouw Scheffers (CDA) vraagt of ze in Neerijnen ook verplicht zijn bij 
tentfeesten. 
Wethouder Verwoert zegt dat dit inderdaad verplicht is en als zodanig gemeld is 
in de vergunning. 
 
Mevrouw Scheffers (CDA) zegt dat er een groot feest is gehouden in de straat van 
18.00 uur tot 06.00 uur zonder vergunning. Hoe gaat de gemeente hiermee om? 
Burgemeester Van Hedel zegt dat je illegale feesten vooraf moeilijk zijn in te 
schatten, vooral waar ze worden gehouden. Bij dit specifieke geval is de politie 
langs geweest en heeft proces-verbaal opgemaakt. Verder wordt nog onderzocht of 
de eigenaar van het perceel nog iets te verwijten valt. 
De heer Van Tellingen (VT) kan zich voorstellen dat de politie een opdracht tot 
beëindiging geeft. 
Burgemeester Van Hedel geeft aan dat in dit specifieke geval het de beoordeling 
van de politie is geweest, dat het niet verantwoord was om het direct te beëindigen. 
Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) is verbaasd om dit te horen. Bij plaatselijke 
verengingen die feesten organiseren komt de politie wel gewoon langs om de 
festiviteiten tijdig te beëindigen, ook al zijn er nog 500 mensen aanwezig. 
 

10. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur. 

 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 
d.d. 11 september 2012 
 
De raadsgriffier,   De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


